



Protokoll nr 5 fört vid styrelsemöte 2018-04-09. Plats: Skidskyttestadion i Östersund.

Närvarande: Björn Skogh, Catharina Karlstrand, Lisa Gjersvold, Ann Ragnvaldsson och Lars Evert Nilsson.

36. Mötet öppnades av ordförande Björn Skogh.
37. Till sekreterare för mötet valdes Lars Evert Nilsson.
38. Till justerare för mötet valdes Catharina Karlstrand.
39. Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna.
40. **Ekonomi:** God ekonomi. Catharina visade en uppföljning hur vi har följt budget. Inga stora differenser.
41. **Rapport VC 2017:** Björn skriver till berörda klubbar att de ska fakturera distriktet enligt avtalet för VC-tävlingen.
42. **Inför VM-2019:** Möte med klubbarna och SSSF kommer att ske på måndag den 16/4 kl 11.30 på stadion. Förmodligen kommer distriktet att ta på sig parkering och städ.
43. **Föråkare VM:** Det måste finnas en organisation för detta. Ett förslag är att det tas ut en person från Biathlon Östersund och en från Tullus som håller i detta. Går det att ha JH-s kläder? Björn kollar detta med SSSF:
44. **Träningsläger i höst:** Ett förslag är att det går i Sveg i slutet av september. Förmodligen 22-23 september. Björn pratar med Erik Albinder om tidpunkten. Resan dit skulle kunna ske i buss från Östersund.
45. **Påminnelse:** Ett utskick och ett utlägg på hemsidan om att klubbarna kan söka pengar hos distriktet för säsongen 17-18 ska göras. De förutsättningar som gäller för detta finns på hemsidan. Finns det någon klubb som har rätt till ersättning för utlägg i samband med Riksfinalen som gick i Östersund? Är man osäker om vad som gäller kontaktar man Ann Ragnvaldsson 070-553 77 76. Även detta skickas ut och läggs ut på hemsidan.
46. **Övriga frågor:**
 - Lisa G representerar distriktet vid årsmötet med JH-Idrottsförbund på Frösö Park 17 april 2018 kl. 18.00.
 - Bucklan som står hos Ulrika från Riksfinalen ska vi ta ett kort på och skicka ut. Vi ber Håkan Blidberg ta bilden. Björn pratar med Håkan.
 - JH-cup: Deltagandet har varit högt. Vi beslutar vid nästa styrelsemöte hur mycket bidraget ska öka för att arrangera en JH-tävling.

- Tävling på sommaren: Oskar Olsson har ett förslag att det ska införas rullskidskyttetävlingar på sommaren. Vi uppmanar de klubbar som vill göra en enklare tävling bjuda in andra klubbar där vi ev kan bistå med ett arrangörsbidrag. Även detta läggs ut på hemsidan.
- Kläder: Lisa kompletterar JH-kläderna till en kostnad av ca 14000 kr.
- Vid nästa möte går vi igenom och uppdaterar alla de krav som finns för att erhålla bidrag från distriktet.

47. **Nästa möte:** Måndag den 18 juni kl 18.30 på skidskyttstadion. Årsmötet planeras till måndag den 13 augusti i Östersund med start med mat 18.00. Mötet skulle då börja kl 19.00. Björn undersöker om det går att hålla till på Clarion i Östersund.



Lars Evert Nilsson / Sekr



Björn Skogh / Ordf



Catharina Karlstrand / Justerare